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§ 168 KFKS 2021/611 

Motion – Hållbart reglemente för idrottsanläggningar 
Motion den 24 maj 2021 av Ella Tegsten och Khashayar Farmanbar (S) 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår att kommunstyrelsen beslutar följande.  
 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige avslår motionen eftersom 
fritidsnämnden redan inom ramen för kommunens fastighetsprocess kan lämna förslag på 
lokalisering av lämpliga idrottsanläggningar. Motionen är därmed färdigbehandlad. 
 

Ärende 
I motionen lyfts behovet av att fritidsnämnden får ett utvidgat uppdrag gällande ansvaret 
över lokaliseringen av idrottsanläggningar i Nacka. Det föreslås att fritidsnämndens 
ansvarsområde i reglementet utvidgas till att omfatta förslag på lokalisering av 
idrottsanläggningar.  
 
Av utredningen av motionen framkommer att fridsnämnden bedöms ha tillräckliga 
förutsättningar och få underlag för att just bevaka behovet av idrottsanläggningar. Något 
ytterligare förtydligande i fritidsnämndens reglemente anses inte behövligt. 
 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse från juridik- och kanslistaben, daterad den 29 september 2021 
Bilaga 1. Motion om hållbart reglemente för idrottsanläggningar. 
Bilaga 2. Protokollsutdrag från fritidsnämnden den 22 september 2021 § 91 inkl 

tjänsteskrivelse (FRN 2021/88) 
 

Yrkanden 
Khashayar Farmanbar (S) yrkade, med instämmande av Mikael Carlsson (NL), bifall till 
motionens förslag. 
 

Beslutsgång 
Ordföranden ställde Khashayar Farmanbars yrkande mot det utsända förslaget från juridik- 
och kanslistaben, och fann att arbetsutskottet hade beslutat i enlighet med förslaget från 
juridik- och kanslistaben.  
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Reservationer 
Khashayar Farmanbar reserverade sig mot beslutet för Socialdemokraterna.  
 

Protokollsanteckningar 
Mikael Carlsson lät anteckna följande till protokollet för Nackalistan:  
”Nackalistan tycker att det är viktigt att de olika facknämnderna yttrar sig innan olika 
idrottsanläggningar, skolor, förskolor eller äldreboenden byggs. Som ägare av behovs- och 
kapacitetsplanerna för de olika verksamheterna så är det också viktigt att man har ett 
avgörande inflytande över vad som byggs, när det byggs och även hur det utformas. Att 
detta ska lämnas helt till kommunstyrelsen att på egen hand besluta är en onödig 
centralisering av makten som får negativa effekter för kommuninnevånarna.” 
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